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Ο γερµανός δηµοσιογράφος Udo 

Ulfkotte τ. εκδότης µιας µεγάλης 
γερµανικής εφηµερίδας έδωσε αυτήν την 
εβδοµάδα µια συνέντευξη στο τηλεοπτικό 
κανάλι Russia Today, επ΄ ευκαιρία της 
εκδόσεως του τελευταίου του βιβλίου 
 Gekaufte Journalisten (εξαγορασµένοι 
δηµοσιογράφοι). 

Σε αυτό του το έργο περιγράφει διεξοδικά τη 
χειραγώγηση των ΜΜΕ και των δηµοσιογράφων από τις αµερικανικές  υπηρεσίες 
πληροφοριών και κυρίως πως η  Frankfurter Allgemeine Zeitung λειτουργεί «ως µια 
πόρνη των συµφερόντων της Washington ποδηγετώντας τους αναγνώστες της προς 
εύνοια των ΗΠΑ» δια πολλαπλών οργανώσεων που χειρίζεται η Washington, όπως τις 
Atlantic Bridge, την Τριµερή Επιτροπή , τη γερµανική  Marshall Found, το Αµερικανικό 
Συµβούλιο στη Γερµανία , το Aspen Institute κλπ. 

 
Αυτές οι πληροφορίες ήταν έκτοτε επιβεβαιωµένες από τον Willy Wimmer τ. 

Γραµµατέα του Υπ. Άµυνας της Γερµανίας ο οποίος κατηγόρησε το αµερικανικό Yπ. 
Εξωτερικών  ότι παρεµβαίνει  στον γερµανικό τύπο. 

Ο Udo Ulfkotte, πρώην εκδότης µιας από τις µεγαλύτερες εφηµερίδες της Γερµανίας, 
την Frankfurter Allgemeine Zeitung, παραδέχθηκε δηµόσια ότι  δουλεύει για τη CIA. 
Όµως ο φόβος του για έναν επερχόµενο πόλεµο στην Ευρώπη τον οδήγησε στην απόφαση 
να αποκαλύψει στον κόσµο το πως λειτουργούν τα ΜΜΕ που στην ουσία δεν είναι παρά 
εταιρείες που ανήκουν στην άρχουσα οικονοµικά τάξη η οποία και τα ελέγχει. 

“Υπήρξα δηµοσιογράφος για περίπου 25 χρόνια και εκπαιδεύθηκα στο πως 
να λέω ψέµατα, να προδίδω και να µην λέω την αλήθεια στο κοινό” δήλωσε ο 
Ulfkotte στο δορυφορικό κανάλι Russia Today.  

“Έτυχα της υποστήριξης της Κεντρικής Αµερικανικής Υπηρεσίας 
Πληροφοριών, της CIA. Γιατί; ∆ιότι είµαι φιλοαµερικάνος.” 

“Τώρα τα Γερµανικά και Αµερικάνικα ΜΜΕ προσπαθούν να φέρουν τον πόλεµο στους 
λαούς της Ευρώπης, να φέρουν τον πόλεµο στη Ρωσία. Είναι ταξίδι χωρίς επιστροφή και 



τότε θα έρθω αντιµέτωπος µε τον εαυτό µου και θα πω ότι δεν ήταν σωστό αυτό που έκανα 
στο παρελθόν, να χειραγωγώ τους 
ανθρώπους και να κάνω αντιρωσική 
προπαγάνδα.” 

“∆εν ήταν σωστό ούτε αυτό που κάνουν 
οι συνάδελφοί µου και που έκαναν και στο 
παρελθόν. ∆ωροδοκούνται για να προδίδουν 
τον κόσµο όχι µόνο στη Γερµανία αλλά σε 
όλη την Ευρώπη…Φοβάµαι πολύ ότι θα 
έχουµε ένα νέο πόλεµο στην Ευρώπη, και 
αυτή η κατάσταση είναι πολύ δυσάρεστη… Ο 

πόλεµος ποτέ δεν έρχεται από µόνος του, υπάρχουν πάντα κάποιοι άνθρωποι που πιέζουν 
για πόλεµο και αυτοί δεν είναι µόνο οι πολιτικοί, είναι και οι δηµοσιογράφοι…. 

Προδώσαµε τους αναγνώστες µας, µόνο για να εξωθήσουµε σε πόλεµο…∆εν θέλω 
άλλο πια να κάνω αυτό το πράγµα.. Βαρέθηκα µε αυτήν την προπαγάνδα. Ζούµε σε µια 
δηµοκρατία της Μπανανίας και όχι σε µια δηµοκρατική χώρα µε ελευθερία του Τύπου.”  

 Ο ίδιος πρόσθεσε ότι η πλειοψηφία των δηµοσιογράφων που δουλεύουν στα εταιρικά 
ΜΜΕ σε ΗΠΑ και Ευρώπη,  εργάζονται και για κάποια µυστική υπηρεσία και η 
δηµοσιογραφία είναι µια κάλυψη. 

“Πιστεύω ότι αυτό είναι η περίπτωση ιδιαίτερα για τους Βρετανούς  και Ισραηλινούς 
δηµοσιογράφους που έχουν µια πολύ στενή σχέση µε αυτές τις υπηρεσίες. Βέβαια είναι και 
οι Γάλλοι δηµοσιογράφοι… οι δηµοσιογράφοι από Αυστραλία, Νέα Ζηλανδία, Ταιβάν, 
Iορδανία…..αλλά και σε πολλές άλλες χώρες” 

 

VIDEO οµιλίας του Udo Ulfkotte 
https://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=yp-Wh77wt1o 
 
dimpenews.com 
http://dimpenews.com/2014/10/10/%CE%B3%CE%B5%CF%81%CE%BC%CE%B1%

CE%BD%CE%BF%CF%83-
%CE%BC%CE%B5%CE%B3%CE%B1%CE%BB%CE%BF%CE%B5%CE%BA%CE%B4%CE
%BF%CF%84%CE%B7%CF%83-%CE%B7-
%CF%80%CE%BB%CE%B5%CE%B9%CE%BF%CF%88%CE%B7%CF%86%CE%B9%CE%
B1/#more-7468 

 


